



Protokoll

Ledarträff för Munktorps Bollklubb

Plats: Tallåsen

Tid: 16/9–23 kl:18.00

§1 Inledning Jessica & Jimmy hälsar välkomna

- Jessica och Jimmy delar på ansvaret som ungdomsansvariga framåt och kommer sammankalla till ledarträffar löpande (3 ggr/år)

§2 Varvet runt lagen

- Bra uppslutning i dom yngre åldersgrupperna
- Några tapp i 11-12 laget. Bra go i gänget men har tyvärr inte kunnat spela matcher pga. väder under hösten.
- 05-06-07 samarbetar med Kolsva för att få ihop tillräckligt med spelare, vilket fungerar bra. Kommer även starta träningsgrupp tillsammans med Kolsva för att få bra träningskvalitet

§3 Sponsorträff 16/9 prisutdelning

- Match mot SK91 och medaljutdelning till våra ungdomslag i halvtid.
En kort presentation av lagen görs av en lagledare alternativt skickas till Magda som kan hjälpa till med detta.
- 05-06-07 inte lika intresserade av medaljutdelning men finns på plats för att grilla burgare och hjälpa till med fika till de yngre barnen.
- Alla lag fixar 3 föräldrar som kan baka något till denna match för att kunna erbjuda alla barn. Anna Wallin fixar allergivänliga alternativ.
- Samtliga lag behöver även skicka antalet spelare till Jessica för medaljbeställning

§4 Slitna kläder

- Påminnelse att alla kollar av med föräldrar angående trasiga kläder. Vi behöver veta antal och behöver även exempelbilder för att kunna sammanställa Och Reklamera dessa till Craft

§5 Min Fotboll



- Vi avvaktar med Kamera mm tills vidare. Ökar intresset från flera lag tar vi upp frågan på nytt.

§6 Avslutningsmiddag

- 18/11 sker årets avslutningsmiddag med respektive för Alla ledare, styrelse och A-lagstrupp. Mer info kommer.

§7 Poolspel på Tallåsen förslag 10/9

- PF/16 kommer anordna poolspel 10/9 för 5 manna spel. Möjlighet för de äldsta bollkul (PF/17)att delta med lag som får testa 3mot3 finns. Erik kollar upp med sina lagledarkollegor samt med föräldrar som har barn födda 17 för att få några att ställa upp som lagledare med stöttning av befintliga lagledare i MBK. Jessica fixar med någon som kan hjälpa till med kiosken från PF/16

§8 Bollkul 2024 PF 17-18-19 tankar

- För närvarande har vi 17st barn födda 17 som är med i bollkul. Till kommande säsong skulle dessa behöva bli ett eget lag då fler träningstillfällen/ vecka kan bli aktuellt samt att barnen ska få spela matcher i 3 mot 3 format. Bollkul skulle i så fall fyllas på med födda 19 och bilda en ny grupp till nästa säsong.
Vi saknar för tillfället ledare för att kunna genomföra detta. Erik kallar till föräldramöte för födda 17 för att förklara situationen och har möjlighet att få hjälp av någon från styrelsen.

§8 Straffregister – ledare

- Framåt kommer vi lägga in att vi fått in straffregister från alla ledare på laget.se där automatisk påminnelse om förnyelse kommer vartannat å

§13 Övriga frågor

- Linda uppdaterar vilka domare som finns tillgängliga och sätter upp lapp på Tallåsen. Viktigt att vi nyttjar alla domare vi har i klubben.
- Äldre spelare kommer gästa de yngre lagen under hösten. Ansvaret ligger på respektive lagledare att stämma av intresse och kontakta det yngre laget i fråga.
- Målvaktsträning: Kommer anordnas vid ett tillfälle under hösten (en onsdag) från födda 13 och uppåt. Utifrån hur det går kan vi lägga upp en plan för nästa säsong. Lasse och Adam ansvariga. Lasse fixar med målvaktstränare och Adam meddelar datum.
- Sisu: Något vi diskuterat men ej kommit igång med. Alla lag får läxa att läsa på till nästa träff då vi även bjuder in Sisu för info. <https://www.sisuidrottsutbildarna.se/>
- Material: 2 matchtröjor i större storlek behövs till PF/13-14-15. Nya nålar till kompressor är på plats. Visselpipa och gult och rött kort behövs Jimmy kollar
- Ordning och reda i Bollrummet: Blir rörligt snabbt. Alla ledare checkar av efter avslutad träning. En ny rensning av bollar görs för att underlätta.

§14 Avslut

- Nästa möte sker i Oktober

